

Initial Un-audited results for period ended 31st March 2021

In compliance with the rules and guidelines on Disclosure issued by the Capital Market Authority, Muscat Gases Co. SAOG would like to report the initial unaudited results for the period ended 31st March 2021 as follows:

Particulars	March 31 2021		March 31 2020		Variance (Parent) %	Variance (Group) %
	Parent (OMR)	Group (OMR)	Parent (OMR)	Group (OMR)		
Total Income	3,532,745	3,803,408	5,347,331	5,347,331	-34%	-29%
Total Expenses	(3,475,252)	(3,718,418)	(5,047,085)	(5,047,085)	-31%	-26%
Profits Before Tax	57,494	84,990	300,246	300,246	-81%	-72%
Total Tax	(8,624)	(12,748)	(45,037)	(45,037)	-81%	-72%
Net Profit After Income Tax	48,870	72,241	255,209	255,209	-81%	-72%

1. Muscat Gases Company acquired 100% share of Al Aman Gas Company LLC (LPG refilling Company) with effect from 6th Jan 2021. Hence the account has been consolidated and shown as parent and group.
2. Total revenue for the period Q1 2021 in the parent company decreased by 34% when compared with period Q1 2020, whereas 29% decrease in the group.
3. Total Profit before tax for the period Q1 2021 in the parent company decreased by 81% when compared with period Q1 2020, whereas 72% decrease in the Group.
4. Total Net Profit after tax for the period Q1 2021 in the parent Company decreased by 81% when compared with period of Q1 2020, whereas 72% decrease in the Group.

Please note that the above results are initial figures and subject to the approval of Audit Committee and Board of Directors.

Imad Al Sabbagh
CEO



15 أبريل 2021

النتائج المالية الأولية الغير المدققة عن الفترة المنتهية في 31 مارس 2021

التزاماً بقواعد وشروط الإفصاح الصادرة من الهيئة العامة لسوق المال، يسر شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع ان تفصح عن نتائج أعمالها الأولية غير المدققة للفترة المنتهية في 31 مارس 2021 كما يلي:

المجموعة %	الشركة الأم %	الربع الأول 2020		الربع الأول 2021		البيان
		المجموعة (ر.ع.)	الشركة الأم (ر.ع.)	المجموعة (ر.ع.)	الشركة الأم (ر.ع.)	
-29%	-34%	5,347,331	5,347,331	3,803,408	3,532,745	الإيرادات
-26%	-31%	(5,047,085)	(5,047,085)	(3,718,418)	(3,475,252)	المصروفات
-72%	-81%	300,246	300,246	84,990	57,494	صافي الربح قبل الضريبة
-72%	-81%	(45,037)	(45,037)	(12,748)	(8,624)	الضريبة
-72%	-81%	255,209	255,209	72,241	48,870	صافي الربح بعد الضريبة

1. استحوذت شركة مسقط للغازات على نسبة 100٪ من شركة الأمان للغاز (شركة إعادة تعبئة غاز البترول المسال) اعتباراً من 6 يناير 2021. ومن ثم تم توحيد الحساب وإظهاره كشركة أم ومجموعة.
2. انخفض إجمالي الإيرادات للربع الأول من عام 2021 في الشركة الأم بنسبة 34٪ مقارنة بالربع الأول 2020 ، بينما انخفض إجمالي إيرادات المجموعة بنسبة 29٪.
3. انخفض إجمالي الربح قبل الضريبة للربع الأول من عام 2021 في الشركة الأم بنسبة 81٪ مقارنة بالربع الأول 2020 ، بينما انخفض إجمالي الربح للمجموعة بنسبة 72٪.
4. انخفض إجمالي صافي الربح بعد الضريبة للربع الأول من عام 2021 في الشركة الأم بنسبة 81٪ مقارنة بالربع الأول من عام 2020 ، بينما انخفض صافي الربح للمجموعة بنسبة 72٪.

يرجى ملاحظة أن النتائج المذكورة أعلاه هي أرقام أولية وتخضع لموافقة لجنة التدقيق ومجلس الإدارة.

عماد الصباغ
الرئيس التنفيذي

